

Title (en)

Cable processing device

Title (de)

Kabelbearbeitungseinrichtung

Title (fr)

Dispositif de traitement de câble

Publication

EP 1983621 A1 20081022 (DE)

Application

EP 08006907 A 20080407

Priority

DE 102007018555 A 20070418

Abstract (en)

The device has cable trimming stations for trimming a cable and comprising a machine stand, which supports pivot arms (4, 5). Each of the pivot arms is attached to a cable lead, which allows each pivot arm to feed the cable successively to the trimming stations. The trimming stations are laterally attached to the machine stand. Two machine groups (4.1, 4.2, 5.1, 5.2) are provided in an operational region of each of the pivot arm, and the cable is alternatively fed from each of the arm to only the trimming stations of the machine groups.

Abstract (de)

Eine Kabelbearbeitungseinrichtung mit Konfektionierstationen (1) zur Konfektionierung eines Kabels (2), umfassend einen Maschinenständer (3), der zwei Schwenkarme trägt, denen jeweils eine Kabelzuführung zugeordnet ist, wobei es die Schwenkarme jeweils gestatten, das jeweilige Kabel (2) aufeinanderfolgend zumindest zwei Konfektionierstationen (1) zuzuführen, die dem Maschinenständer (3) seitlich benachbart zugeordnet und zu einer ersten Maschinengruppe (5) zusammengefasst sind, wobei im Wirkungsbereich eines jeden Schwenkarms (4) zumindest zwei zweite Maschinengruppen (4.1, 4.2; 5.1, 5.2) vorgesehen sind und wobei das jeweilige Kabel von jedem Schwenkarm (4, 5) alternativ nur den Konfektionierstationen der ersten (4.1, 5.1) oder der zweiten Maschinengruppe (4.2, 5.2) zuführbar ist.

IPC 8 full level

H01R 43/28 (2006.01)

CPC (source: EP)

H01R 43/28 (2013.01); **H01R 43/048** (2013.01)

Citation (applicant)

EP 1447888 A1 20040818 - KOMAX HOLDING AG [CH]

Citation (search report)

- [YDA] EP 1447888 A1 20040818 - KOMAX HOLDING AG [CH]
- [YA] EP 1079479 A1 20010228 - KOMAX HOLDING AG [CH]
- [A] EP 0598276 A1 19940525 - KOMAX HOLDING AG [CH]
- [A] EP 0788200 A2 19970806 - KOMAX HOLDING AG [CH]

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 1983621 A1 20081022; EP 1983621 B1 20120321; AT E550813 T1 20120415; DE 102007018555 A1 20081023;
DE 102007018555 B4 20090219; ES 2384587 T3 20120709; PL 1983621 T3 20120831

DOCDB simple family (application)

EP 08006907 A 20080407; AT 08006907 T 20080407; DE 102007018555 A 20070418; ES 08006907 T 20080407; PL 08006907 T 20080407